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Abstract (en)
[origin: CN207561879U] The utility model relates to a cutlery basket (12) of household dish washer (1), it is the lower part basket especially. This
cutlery basket has the basket thing portion of holding (15) of washing, arrange and washing handle (20) that the thing portion of holding (15) located,
and locking device (27), wherein, the altitude mixture control can be carried out in handle (20), wherein, handle (20) arefor during the altitude
mixture control can remove at least one operational site (BP) from initial position (AP), and wherein, the locking not only still can be carried out with
the aid of locking device (27) in handle (20) in at least one operational site (BP) in initial position (AP). The utility model discloses still relate to a
household dish washer who has such cutlery basket.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Geschirrkorb (12), insbesondere einen Unterkorb, für eine Haushaltsgeschirrspülmaschine (1), mit einer korbförmigen
Spülgutaufnahme (15), einem an der Spülgutaufnahme (15) angeordnetem Handgriff (20) und einer Arretierungseinrichtung (27), wobei
der Handgriff (20) höhenverstellbar ist, wobei der Handgriff (20) zur Höhenverstellung von einer Ausgangsposition (AP) in zumindest eine
Betätigungsposition (BP) verlagerbar ist und wobei der Handgriff (20) sowohl in der Ausgangsposition (AP) als auch in der zumindest einen
Betätigungsposition (BP) mit Hilfe der Arretierungseinrichtung (27) arretierbar ist.
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